

CBI First Card	Campaign Period	% Miles on Spend
Campaign 1	March 15 th – April 30 th	50 %
Campaign 2	May 1 st -June 30 th	20%
Campaign 3	July 1 st – Sept 30 th	60%

Spend criteria applicable only for the following customers:

- Existing CBI First clients who achieve spend bands of AED 5000 and above to qualify
- Only primary card holders will receive the Skyward Miles
- New to bank customers with a CBI First
- Existing CBI First/Edge Customers upgrading their card from Platinum/Titanium/Rewards to CBI First
- Supplementary card spends will be considered along the primary card spend

General Terms & Conditions:

- Eligible retail transactions include all retail and online purchases conducted domestically and internationally by either/both the primary and supplementary credit card holder(s)
- Only approved and posted spending during the campaign period will qualify
- Skyward Miles will be forfeited in case payments are not up to date at the time of miles transfer.
 Cancelled card/permanently blocked cards are excluded from the campaign.
- To participate and qualify in the campaign, please send an SMS with your Emirates Skywards membership number beginning with EK from your registered mobile number to 7709. E.g., EK (9-digitmembership number). Registration must be received within 30 days after receiving the card to be able to avail the miles
- After meeting the eligibility criteria, qualifying Miles will be transferred to your registered Skywards account 45 days after each campaign period
- No exceptions will be accepted irrespective of the reason. Discrepancies should be reported to respective RMs through registered email before 1st June 2025 for Campaign 1, Before 1st August 2025 for Campaign 2, before 1st November 2025 for Campaign 3
- Commercial Bank International P.S.C. will not be responsible for any incorrect EK number submitted by the customer
- Commercial Bank International P.S.C. reserves the right to add, change, amend, delete, cancel, suspend, or extend the Campaign anytime wholly or in part, at its sole discretion, without prior notice to customers
- Eligible customer(s) shall not be entitled to any claim or compensation against Commercial Bank International P.S.C. for any losses or damage suffered or incurred whether as direct or indirect result of such variation, cancellation, withdrawal, suspension or extension
- In no event shall Commercial Bank International, or any of their officers, directors, employees or agents be liable for any loss, damage or expense arising out of or otherwise related to this campaign.



نسبة الانفاق للحصول على الأميال	تاريخ العروض	بطاقة CBI First
%50	15 مارس – 30 أبريل	العرض الأول
%20	1 مايو – 30 يونيو	العرض الثاني
%60	1 يوليو – 30 سبتمبر	العرض الثالث

معايير الإنفاق تنطبق فقط على العملاء التاليين:

- عملاء CBI First الحالبين الذين يحققون مستويات الإنفاق بما يعادل 5000 در هم إماراتي فما أكثر
 - حاملي البطاقات الأساسيين فقط سيحصلون على أميال سكاي واردز
 - العملاء الجدد لدى البنك الذين يحملون بطاقة ائتمان CBI First
- عملاء CBI First/Edge الحالبين الذين يقومون بترقية بطاقاتهم من بلاتينيوم/تيتانيوم/مكافآت إلى CBI First
 - سيتم اعتبار إنفاق البطاقات الإضافية مع إنفاق البطاقة الأساسية

الشروط والأحكام العامة:

- تشمل المعاملات المؤهلة جميع المشتريات بالتجزئة و عبر الإنترنت التي تتم محليًا ودوليًا من قبل حامل/حاملي البطاقة الائتمانية الأساسي و الإضافي.
 - الإنفاق المعتمد والمُسجل خلال فترة الحملة سيكون مؤهلاً فقط.
- سيتم فقدان أميال سكاي واردز في حالة عدم تحديث المدفو عات في وقت تحويل الأميال. البطاقات الملغاة/المحظورة بشكل دائم مستبعدة من الحملة.
- للمشاركة والتأهل في الحملة، يُرجى إرسال رسالة نصية قصيرة تحتوي على رقم عضوية سكاي واردز الخاص بك الذي يبدأ بـ EK من رقم هاتفك المحمول المسجل إلى 7709. مثال EK :(رقم العضوية المكون من 9 أرقام). يجب استلام التسجيل في غضون 30 يومًا بعد استلام البطاقة للاستفادة من الأميال.
 - بعد استیفاء معاییر الأهلیة، سیتم تحویل الأمیال المؤهلة إلى حساب سكاي واردز المسجل الخاص بك بعد 45 یومًا من كل فترة حملة
 - لن يتم قبول أي استثناءات بغض النظر عن السبب. يجب الإبلاغ عن أي تناقضات إلى مديري العلاقات المعنبين عبر البريد الإلكتروني المسجل قبل 1 يونيو 2025 للحملة 1، قبل 1 أغسطس 2025 للحملة 2، قبل 1 نوفمبر 2025 للحملة 3.
 - لن يكون البنك التجاري الدولي ش.م.ع. مسؤولاً عن أي رقم EK غير صحيح يقدمه العميل.
 - يحتفظ البنك التجاري الدولي ش.م.ع. بالحق في إضافة أو تغيير أو تعديل أو حذف أو إلغاء أو تعليق أو تمديد الحملة في أي وقت كليًا أو جزئيًا، وفقًا لتقديره الخاص، دون إشعار مسبق للعملاء.
- لن يكون العميل المؤهل مستحقًا لأي مطالبة أو تعويض ضد البنك التجاري الدولي ش.م.ع. عن أي خسائر أو أضرار تعرض لها أو تكبدها سواء كانت مباشرة أو غير مباشرة لمثل هذا التغيير أو الإلغاء أو السحب أو التعليق أو التمديد.
- لن يكون البنك التجاري الدولي، أو أي من مسؤوليه أو مديريه أو موظفيه أو وكلائه مسؤولين عن أي خسارة أو ضرر أو نفقات تنشأ عن أو تتعلق بهذا العرض بأي شكل من الأشكال.